



行李寄存
Left baggage



市區預辦登機
In-town Check-in

機場快綫車站 提供以上服務

The above services
are available at
Airport Express stations

• 市區預辦登機服務

各大航空公司均設有服務櫃位於**香港站及九龍站**，讓機場快綫乘客免費享用市區預辦登機服務。

服務時間：早上5時30分至凌晨12時30分

（航空公司櫃位服務時間因應航班而各有不同）

• 行李寄存服務

香港站、九龍站及青衣站均設有行李寄存服務，方便乘客處理行李。

服務時間：早上6時至凌晨1時

行李寄存服務收費

首3小時	每件 35 港元
超過3小時至24小時	每件 50 港元
超過24小時至48小時	每件 120 港元
48小時後，每日起計（不足24小時亦當一日計）	每件 80 港元附加費

收費以指定標準計算：- 體積：85cm x 85cm x 29cm 或以下
重量：30 公斤或以下

過大/過重行李收費：

過大行李：根據實際長度最長的一面計算超出標準尺寸的倍數，收取標準收費的最少雙倍或以上的金額，不足一倍亦以倍數計算。

過重行李：根據公斤為單位計算超重的倍數，收取標準收費的最少雙倍或以上的金額，不足一倍亦以倍數計算。

費用須於收件時全數繳清。

詳細的寄存服務條款可向職員索取。

• In-town Check-in service

A free In-town Check-in service for all major airlines is available at **Hong Kong and Kowloon stations** for the exclusive use of Airport Express passengers.

Service hours: 5:30 am to 12:30 am (Closure time for airline subject to flight schedule)

• Left baggage service

Passengers may leave their baggage at the Left Baggage Service Counter/ Customer Service Centre at **Hong Kong, Kowloon and Tsing Yi stations**.

Service hours: 6:00 am to 1:00 am

Left Baggage Service Charges

Up to 3 hours	HK\$ 35 each piece
Over 3 hours and up to 24 hours	HK\$ 50 each piece
Over 24 hours and up to 48 hours	HK\$ 120 each piece
Each subsequent 24 hour period or part thereof	Additional HK\$ 80 each piece

Rate based on a standard size of:- dimension: 85cm x 85cm x 29cm or under
weight: 30 kg or under

Rate for outside/heavy baggage:-

Outside baggage: cost calculated on multiples of the number of times the longest dimension exceeds the standard size

Heavy baggage: cost calculated on multiples of the number of times the weight exceeds the standard size

Payment for storage to be made on collection.

A full copy of terms and conditions of storage is available upon request.

詳情請向站內職員查詢 For details, please contact station staff.